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Starosta Petržalky Vladimír Bajan a konateľ spoločnosti Prespor s.r.o., Pavol Kečkeš podpísali 
nájomnú zmluvu na objekt bývalého LUDUSu na Tupolevovej ulici. Budova prejde kompletnou 
rekonštrukciou a Petržalčania získajú moderné bowlingové centrum.  

Po tom, ako poslanci v septembri 2013 jednohlasne odsúhlasili prenájom tejto už roky chátrajúcej 
budovy, podpísal nájomca s mestskou časťou zmluvu a požiadal o stavebné povolenie. Stavebné 
povolenie nadobudlo právoplatnosť práve v uplynulých dňoch a investor s ohľadom na termíny 
dohodnuté v zmluve plánuje začať so stavebnými prácami už v priebehu nasledujúceho týždňa. Za 
účasti starostu Vladimíra Bajana a zástupcov firmy Prespor odštartovali stavebné práce v utorok18. 
marca 2014 o 10.00 h na Tupolevovej ulici pred budovou LUDUSu. Do jedného roka by na mieste 
chátrajúceho objektu malo stáť prvé petržalské bowlingové centrum, ktoré bude okrem súťaží 
organizovaných Slovenským bowlingovým zväzom k dispozícii predovšetkým verejnosti.  

Samospráva sa už od roku 2009 snažila opakovanými verejnými súťažami o prenájom objektu, ale 
až v minulom roku prejavila záujem o prenájom budovy spoločnosť Prespor, ktorá ponúkla investovať 
do rekonštrukcie budovy 1 milión eur a do jej vnútorného zariadenia ďalších 300-tisíc. Zo zničenej a 
bezdomovcami okupovanej budovy by sa malo stať moderné bowlingové centrum s príslušenstvom. 
Okrem bowlingových dráh ponúkne centrum aj priestory na spoločenské využitie, školenia a semináre. 
Petržalskej samospráve sa tak podarilo vyriešiť ďalší z dlhodobo neriešiteľných problémov na jej 
území, čo uvítajú najmä obyvatelia z priľahlých ulíc, ktorí sa už niekoľko rokov museli pozerať na 
chátrajúci objekt. Ten slúžil len vandalom, bezdomovcom a drobným hlodavcom.  

Starosta Vladimír Bajan sa v tejto súvislosti vyjadril, že je čas, aby sa LUDUS vrátili slušným 
ľuďom. "Dnes si už dovolím tvrdiť, že sme pre tento projekt získali solídneho partnera, ktorý tento 
objekt vráti slušným Petržalčanom," dodal.  

 


